
  

 ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL  D’ADOLESCENTS DE SOLSONA.  

CURS 2017-2018 

 Núm. de la sessió: 4/2018 

Dia: 19 de març de 2018 

Hora: de les 17.15 a les 18.30 h 

Lloc: sala núm. 3 del Casal Cívic Xavier Jounou 

 ASSISTENTS 

 Martí Brotons i Ximenis, 3r d’ESO Francesc Ribalta 

 Núria Florensa, 3r d’ESO Francesc Ribalta 

 Lleïr Mujal, 1r d’ESO Francesc Ribalta 

 Maria Terricabras, 1r d’ESO Francesc Ribalta 

 Marina Caelles i Fernández, 2n d’ESO Francesc Ribalta 

 Berta Sunyer i Cardona, 2n d’ESO Francesc Ribalta 

 Carles Feixas i Vilà, 1 d’ESO Francesc Ribalta 

 Berta Vàzquez, 2n d’ESO Francessc Ribalta 

 Núria Gilibets, 2n d’ESO Francessc Ribalta 

 Martina Camarero, 1r d’ESO Arrels II 

 Anastasia Fabrian, 1r d’ESO Arrels II 

 Eva Pascuet, 3r d’ESO Arrels II 

 Rut Medes i Sunyer, 3r d’ESO ArrelsII 

 Edurne Llàcer, 1r d’ESO Francesc Ribalta 

 Adrià Sarri i Oriola, 2n d’ESO Francesc Ribalta 

 Núria Serena, representant de l’empresa Raiels 

 Míriam Montraveta, tècnica de Joventut 

ORDRE DEL DIA 



1. Necessitats que no han estat prioritzades: horari dels lavabos públics, ampliació de 

l’horari del bus interurbà, branca de l’arbre de la plaça del Camp, més papereres a 

l’estació d’autobosus i a l’ Skate Park. 

2. Presentació del Consell Nacional d’Intants i Adolescents de Catalunya. 

3. Treball en comissions de les diverses propostes més votades. Exposició a tots els 

membres del Consell de cada proposta. 

4. Precs i preguntes 

 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 

1. Necessitats que no han estat prioritzades: horari dels lavabos públics, ampliació de 

l’horari del bus interurbà, branca de l’arbre de la plaça del Camp, més papereres a 

l’estació d’autobosus i a l’ Skate Park. 

Una de les peticions del Consell va ser que hi haguéssin lavabos públics oberts a 

Solsona. La tècnica de Joventut informa als membres del Consell d’Adolescents dels 

horaris dels lavabos públics de la plaça del Camp, els hi comunica que estan oberts de 

dilluns a divendres de 17.00 a 19.00 hores. La tècnica de Raiels intervé dient que es 

podria posar algun rètol per donar-ho a conèixer. 

Una de les altres necessetitats que van manifestar els membres del Consell va ser que 

hi hagués una ampliació d’horari de la línia de bus interurbà fins al Pi de Sant Just. La 

tècnica de Joventut va exposar que aquesta competència és del Consell Comarcal del 

Solsonès i que ja traslladat la petició.  

Es va proposar que es tallés una branca d’un arbre de la plaça del Camp, ja que 

infants i joves hi pugen i es podríen fer mal.  

També es va exposar que hi hauríen d’haver més papereres a la zona de l’estació 

d’autobusos i de l’Skate Park.  

 

2. Presentació del Consell Nacional d’Intants i Adolescents de Catalunya 

La tècnica de Joventut va dónar a conéixer que és el Consell d’Infants i Adolescents 

de Catalunya. També els hi comunica que pel curs vinent s’haurà d’escollir un 

representant perquè hi participi. 

3. Treball en comissions de les diverses propostes més votades. Exposició a tots els 

membres del Consell de cada proposta. 



Un membre de cada comissió exposa a la resta en quin punt es troba la proposta 

treballada. 

Concerts: proposen un seguit de grups per portar el dia 7 a la plaça de Sant Pere un 

cop acabat el Concurs de Músics al carrer com Txarango, Búhos, Els Catàrres, Ithaca 

Band o Séptimo A. La tècnica de Joventut, comunica als membres que no serà factible 

per pressupost ni per espai portar Txarango ni els Catarres. Informa que Joventut 

Solsonina està tractant amb Búhos perquè vinguin el dia 9 de setembre. També és 

compromet a demanar el caixet d’Ithaca Band i Séptimo A.  

Setmana Blanca: informen que les dues propostes més votades són Ski Alpi i 

Raquetes. Per tant, comuniquen que a partir d’ara es centraran en el pressupost per 

poder presentar el projecte al Consell Escolar. 

Ampliació de l’Skatepark: no s’havia treballat a classe. Però els membres de la 

comissió presenten un seguit de propostes per a la seva ampliació, i es demana que 

es traslladi la informació a la regidora. 

Intercanvi d’alumnes dels dos centres:  no s’havia treballat a classe.  

Tot seguit, es posen a treballar en comissions. 

3. Precs i preguntes 

No hi ha ni precs ni preguntes 

 

S' aixeca la sessió, de la qual, com a secretaria estenc aquesta acta. 

  

  

La secretaria                                                                Vist i plau 

La regidora 

  

  

  Solsona, març del 2018 

 


